

橙黄 G 磷钨酸溶液（2%）

货号：G1599

规格：100mL

保存：室温，避光保存，有效期 6 个月。

产品介绍：

橙黄 G（Orange G6）是一种应用广泛的酸性染料。三色染色中通常与其他黄色染料共同使用来染红细胞。也可以用于结缔组织的复染和胰腺、垂体细胞等的染色。

橙黄 G 磷钨酸溶液（2%）由橙黄 G、磷钨酸和去离子水组成，主要用于结缔组织的复染。

操作步骤：（仅供参考）

1. 根据实验具体要求操作。
2. 橙黄 G 磷钨酸溶液的染色时间应根据具体实验而定。

注意事项：

1. 染色时建议先试染，以确定最佳染色时间。
2. 为了您的安全和健康，请穿实验服并戴一次性手套操作。





Orange G Phosphotungstic Acid Stain Solution, 2%

Cat: G1599

Size: 100mL

Storage: RT, avoid light, valid for 6 months.

Introduction

Orange G is an widely used acid dye. It is usually used to dye red blood cells in trichrome dyeing. It can also be used to dye connective tissue, pancreas and pituitary cells.

Orange G Phosphotungstic Acid Stain Solution, 2% is composed of orange G, phosphotungstic acid and deionized water. It is mainly used for the re-dyeing of connective tissue.

Protocol(for reference only)

1. According to the specific requirements of the experiment.
2. The dyeing time of Orange G Phosphotungstic Acid Stain Solution, 2% should be determined according to specific experiments.

Note

1. It is recommended to try dyeing first to determine the best dyeing time.
2. For your safety and health, please wear experimental clothes and disposable gloves.

